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Referat af semestergruppemøde for Sundhedsteknologi 2. semester kandidat den 27. april 2023 

 
Deltagere: Alle grupper var repræsenteret, undtagen gruppe 8407.   

Semesterkoordinator Lars Pilegaard Thomsen 
Studiesekretær Emma Reberholt  
Semesterkoordinator for kommende 9. Semester, Lasse Riis  

Øvrige deltagere: Emma Reberholt tog referat af mødet. 
 
 

Dagsorden  

Ad 1. Godkendelse af dagsorden 

Ad 2. Velkommen til semestergruppemøde og generelle meddelelser 

Ad 3. Opfølgning på statusseminar  

Ad 4. Studiemiljø (f.eks. studiearbejdspladser, lokaler, bookingsystem, kommunikation med ansatte) 

Ad 5. Kursusevaluering 

a. Machine Learning 

b. Fysiologisk Modellering 

c. Billedanalyse (valgfag) 

d. Rehabiliteringsteknologi (valgfag) 

Ad 6. Projektstatus 

Ad 7. Eventuelt 
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Ad 1.  Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden blev godkendt. 

Ad 2. Velkommen til semestergruppemøde og generelle meddelelser 

Ingen generelle meddelelser  

 
Ad 3.  Opfølgning på statusseminar  

- Afviklingen var fin, efter der kom styr på datoerne.  

- Kunne man standardisere statusseminar på alle semestre, så det ligger på nogenlunde samme tid? 

- De studerende synes, at det ligger lidt for tidligt. De studerende ville ønske, at det lå lidt senere på 
semestret.  

- De studerende synes, at der var mest fokus på metode, men de fleste grupper var ikke nået så langt 
med deres metoder endnu, så det var lidt ærgerligt.  

Ad 4. Studiemiljø (f.eks. studiearbejdspladser, lokaler, bookingsystem, kommunikation med ansatte) 

Studiearbejdspladser:  

- Det er mange forstyrrende lyde, når man sidder i de åbne studiepladserne f.eks. rengøring og tinnitus-
lyde.   

- Samarbejdet med de andre grupper, er blevet meget bedre.  

- Dårlig ilt i grupperum, og der er meget varmt, og mørkt i nogle lokaler. Det kunne være rart, hvis man 
kunne stille på temperaturen. Ventilationen virker heller ikke så godt.   

Seminarrum  

- Svært at holde fokus til forelæsningerne i de nye seminarrum, da man sidder med siden til tavlen. Det 
er nemmere at holde fokus med rækkeopstilling.  

- Man sidder dårligt, hvis man ikke får en plads for enden af bordet.  

Booking af grupperum 

- Det fungerer på samme måde som før.  

- Det er ok nemt at få booket et grupperum.  

AAU SUND – Generelt 

- Ja tak til bevaring af studentermåltiderne i kantinen. De studerende er glad for studentermåltiderne.  

Ad 5.  Kursusevaluering 

a. Machine Learning 

- Rart at underviser kommer med eksempler på hvordan man bruger det de lærer i praksis.  
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- Gode opgaver. Dejligt med en konkret måde, at komme igennem opgaverne på.  

- Fedt at det er muligt at variere fra matlab og python.  

- Underviser skal fortsætte med at tage eksempler med – det er fedt.  

- Det kan være svært at følge med i de slides der bliver vist, da underviser nogle gange godt kan sige 
noget andet.  

- Eksamensemnerne bliver opdateret i uge 18 eller 19.  

- Det har været dejligt, at underviseren har gået rundt og hjulpet, selvom man ikke har spurgt om hjælp.  

 

b. Fysiologisk Modellering 

- Ikke god planlægning vedr. aflevering af portfolio.  

o Afleveringsdatoen bliver rykket til den 12/5-23.  

- Der bliver spurgt om opgaverne stadig skal med i portfolio, og svaret er at opgaverne stadig skal med.  

- Hvordan kommer eksamen til at forløbe: De studerende trækker et stykke papir med tal på, hvor der 
typisk er 1-3 emner fra portfolio på hvert kort. Derefter skal de forklare de forskellige emner i tilfældig 
rækkefølge.  

o Semesterkoordinator sige, at de studerende evt. kunne lave emnekort til hvert emne.   

o De studerende må medbringe portfolio og emnekort til eksamen.  

- Kunne være dejligt, hvis der var løsninger / svar på deres opgaver til opgaveregning, så de ved om det 
de har lavet, er rigtigt eller forkert. De har nogle gange svært ved at komme videre, og så får de ikke 
lavet opgaverne færdige.  

o En ide er, at man kan bruge andre grupper til at få hjælp og komme videre med opgaverne, 
hvis underviser ikke har tid/mulighed.  
 

c. Billedanalyse (valgfag) 

- De studerende synes, at det er ærgerligt, at hvis de spørger om hjælp til opgaverne, at underviseren 
ikke kan hjælpe, da det er en anden underviser der har lavet spørgsmålene - specifikt til én 
kursusgang.  

- Dejligt med konkrete opgaver, så man ved hvad de forskellige funktioner gør.  

- Mange opgaver med kode, og det er dejligt at der er løsninger / svar bagefter.  

 

d. Rehabiliteringsteknologi (valgfag) 

- Det fungerer fint – det er dejligt, at der er lab-ture.  

- Lidt spændt på den skriftlige eksamen, når der ikke er skriftlige opgaver til opgaveregning.  
De studerende kunne bedre forstille sig en mundtlig eksamen i stedet for en skriftlig.  

- Spændende kursus, og spændende at høre om de forskellige forskningsområder.  
 

e. 9. semester  

- ST9 bliver introduceret og der bliver informeret lidt om at tage et semester i udlandet.  

- Der står at ansøgningsfristen til udlandsophold er 15. marts, men denne dato skal de studerende se 
bort fra.  

- På semestret er der et 30 ECTS projekt med ekstern samarbejdspartner og ingen kurser.  
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- Der er intet projektkatalog, men dette betyder ikke, at de studerende selv skal finde på emnet, men de 
studerende skal tage fat på nogle intern eller eksterne samarbejdspartner der kan hjælpe dem med en 
ide. 

- De studerende bliver anbefalet om at gå i gang med at finde samarbejdspartner inden sommerferien.  

- Der bliver spurgt ind til vejledere fra universitetet: får hver gruppe tildelt en vejleder?  

o Der skal være en HST-vejleder tilknyttet projektet og denne har det overordnede ansvar for 
projektets indhold, men det er den eksterne samarbejdspartner der kommer til at være 
hovedsamarbejdspartneren.  

o Semesterkoordinator står også altid klar til at hjælp.   

- Èn studerende sagde, at det var lidt sent at denne information om udlandsophold kom, da de allerede 
har fået søgt og det meste er på plads. Kunne man evt. få denne information tidligere, måske på ST7, 
da mange deadlines er i februar?  

  

Ad 6. Projektevaluering 

Det går fint med alle grupperne, og de er alle godt med.  

Gruppe 8407 var ikke til stede.   

Ad 7.  Eventuelt 

- Der blev spurgt ind til, om der kommer en spørgetime til fysiologisk modellering. Dette er ikke 
skemalagt, så det gør der ikke.  

- De har altid fået at vide, at det der står på Moodle er det rigtige, men de har oplevet nogle gange, at 
det der står på Moodle er forkert.  

- Er der en grund til at det er Billedanalyse og Rehabiliteringsteknologi der er valgfag. De studerende 
synes nemlig, at det kunne være fedt at have både Billedanalyse og Rehabiliteringsteknologi.  


